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Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Macieja Nowickiego

Szanowny Panie Ministrze!
Mam pytania do Pana Ministra w zwi¹zku ze spotkaniem, które mia³em okazjê odbyæ z mieszkañca-

mi gminy I³ów w powiecie sochaczewskim.
Na jakim etapie jest proces ewentualnego ustanowienia na terenie wy¿ej wymienionej gminy obszaru

Natura 2000? Jak przebiega proces konsultacji w przedmiotowej sprawie? Kiedy zostan¹ podjête osta-
teczne decyzje? Czy by³y prowadzone konsultacje z przedstawicielami samorz¹du województwa mazo-
wieckiego oraz Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi odnoœnie do przedmiotowej kwestii?

Warto przypomnieæ, ¿e Rada Gminy I³ów po zapoznaniu siê z wyst¹pieniem Pana Ministra zajê³a ta-
kie stanowisko, ¿e ze wzglêdu na wa¿ny interes spo³eczny nale¿y wy³¹czyæ proponowane obszary z sieci
Natura 2000. W swojej uchwale Rada Gminy wskazywa³a miêdzy innymi, ¿e na tych obszarach prowa-
dzona jest intensywna gospodarka rolna i dzia³alnoœæ gospodarcza oraz ¿e zlokalizowana jest droga wo-
jewódzka nr 575, która bêdzie w najbli¿szym czasie gruntownie modernizowana w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego. Rada Gminy I³ów wskaza³a tak¿e,
i¿ proponowany obszar Natura 2000 wp³ynie na wyd³u¿enie czasu realizacji i podniesienie kosztów ró¿-
nego rodzaju inwestycji publicznych zwi¹zanych z budow¹ dróg i wodoci¹gów z racji koniecznoœci spo-
rz¹dzania raportu na temat oddzia³ywania danej inwestycji na œrodowisko.

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




